
PRECS NOVEMBRE COMPROMÍS PER NOVELDA. 

 

PREC 1 

Al llarg del present mandat, hem insistit en diverses ocasions en la necessitat de 

publicar la normativa i la informació d'este Ajuntament en la pàgina web per a fer-la 

més fàcilment accessible a tota la ciutadania. També quan es tracta de normativa o 

documents en tràmits d'aprovació, que ha d'estar exposada al públic perquè les 

persones interessades o afectades puguen conèixer-la i presentar al·legacions abans 

de la seua aprovació definitiva. 

En estos mesos s'han creat noves ordenances i s'han modificat unes altres que han 

hagut de passar per este tràmit d'exposició al públic. En la pàgina web del nostre 

Ajuntament hi ha un subapartat, dins l'opció de "Normativa municipal", de "Projectes 

normatius en tramitació" que ha estat buit durant tot el mandat, el que pot confondre 

i portar a error als visitants de la pàgina web. Per això, Sr. Alcalde, li PREGUEM que, en 

un exercici de transparència, facilite l'accés als novelders i novelderes a la normativa 

en tràmits d'aprovació i incloga aquesta documentació en l'apartat que la nostra web 

té a tal efecte. 

 

PREC 2 

En un Plenari anterior ja vam deixar constància dels augments anuals dels valors 
cadastrals i de les seues repercussions. Des del principi de legislatura els Equips de 
Govern ( l’anterior i l’actual ) han intentat convèncer a Novelda que eixos augments 
dels valors cadastrals eren una imposició del Ministeri d’Hisenda. A partir del 30 de 
juny de 2015 mantenir eixe argument és una falsedat. Eixe dia l’Equip de Govern 
VOLUNTÀRIAMENT va aprovar pujar els valors cadastrals i no sols per a un any, també 
per als anys successius. Vostés han intentat vendre a Novelda que dits augments 
afecten sols a l’IBI i que vostés compensen el coeficient per a que els ciutadans/es 
continuen pagant el mateix i deixen sense explicar les repercussions que els augments 
tenen en altres impostos i en altres situacions de la vida de les persones. Per posar un 
exemple ja els vam demostrar en un Plenari anterior que l’impost de les Plusvàlues, en 
alguns casos, poden augmentar per damunt del 70%. Ja ho notaran els ciutadans/es i 
vostés, mentre, sense assumir la seua responsabilitat en estos augments i sense 
explicar totes les repercussions. És per això que els PREGUEM que tinguen la valentia 
d’explicar a Novelda que han sigut vostés i cap Ministeri que han demanat dits 
augments i, d’altra banda, expliquen als ciutadans/es en quins impostos i altres 
aspectes com beques, ajudes, declaracions de la renda poden veure’s afectats per la 
decisió presa per vostés. 

 

 



PREC 3 

Per pregunta oral vam demanar als Regidors/es de la UPyD que ens digueren i li 
digueren al poble de Novelda quina havia estat la seua situacio laboral durant aquesta 
legislatura respecte a les cotitzacions a la Seguretat Social per contractes a banda del 
que mantenen a l’Ajuntament. No ens han contestat. Hem rebut una resposta genèrica 
quan nosaltres li fèiem la pregunta directament als Regidors/es de la UPyD. Per a dir-
ho més clar, no ens han volgut contestar. Continuarem insistint, ja sabem vostés que 
davant de preguntes sense respostes no anem a parar. Novelda volia saber si existia 
abans de la moció de censura un pacte per a repartir l’Alcaldia. Novelda vol saber ara, 
entre d’altres coses, quina és la situació laboral dels Regidors/es de la UPyD. Al final 
d’este Plenari, en pregunta oral tornarem a preguntar per si volen ja contestar i no li 
preguntem a l’Ajuntament, la pregunta anirà dirigida a vostés, Regidors/es de la UPyD. 
Poden ser transparents i demostrar com diu el Sr. Alcalde que no té professionals de la 
política al seu grup polític. De moment, mantenim el dubte. Com no anem a tenir 
dubtes quan un Regidor de la UPyD en un plenari diu que el treball a l’Ajuntament no li 
permet treballar fora i en el Plenari següent diu tot el contrari? Com no anem a tenir 
dubtes si el mateix Regidor no ens deixa clar si treballar fora de l’Ajuntament vol dir 
cotitzar i treballar, cotitzar sense treballar o treballar sense cotitzar? Com no anem a 
tenir dubtes quan una Regidora de la UPyD afirma en sessió plenària que Regidors/es 
del seu partit amb dedicació parcial a este Ajuntament completen horaris de manera 
altruista. És per això que PREGUEM als Regidors/es de la UPyD contesten i li expliquen 
a Novelda la seua situació laboral i contractual fora d’este Ajuntament durant aquesta 
legislatura. 

 

PREC 4 

Segons informe-proposta de 22 d’abril de 2016 es va procedir a una disminució de 
2.859.487,55 euros del pressupost donat que la liquidació del pressupost havia tingut 
un remanent de tresoreria negatiu però van quedar 286.793,48 euros sense disminuir. 
Ja en el seu dia vam indicar que consideràvem que la llei obligava a fer, en eixe 
moment, un informe d’intervenció indicant que el desenvolupament del pressupost i la 
situació de la tresoreria consentien no fer dita reducció. Se’ns va contestar que es 
podia fer al llarg de l’any en contra de la nostra opinió. És per això que els PREGUEM 
donen resposta als nostres dubtes i es done una eixida legal a esta situació en el 
proper Pressupost. 

 


